



ပျားမလိသီတမ်မာ စံးတမ်န့ဉ်မွမ်မနုးလဲဉ်.

ဒ်ပျားမလိသီတမ်မာတဂၢအသိး, တမ့ဉ်ထဲနမၢသ့ထီဉ်နသးဘဉ်, နသ့ဉ်ထီဉ် စ့ဉ်ကီး တမ်လုဉ်အိဉ်သးသမ့တမ်ဖံးတမ်မာတမံလီၤ. နကဒီးန့ဉ်ဘဉ် တီၤဒးပူၤ တမ်သိဉ်လိန့ဉ်လိ ဒီးတမ်သိဉ်လိလၢ တမ်ဖံးတမ်မာပူၤ လၢကကတံာ်ကတီၤ န့ဉ်ဟံစၢၤ ဖဲးဖီကဟဉ်တမ် မလီၤတမ်သ့ဉ်ညါန့ဉ်ပာ် လီၤတံာ်လီၤဆဲးလၢ အလီၤအိဉ်တဖဉ် ဒ်သိးကဟံးထီဉ်ဖီဉ်ထီဉ်တမ်မာပဲၤဒီး တမ်သ့တမ်ဘဉ်လၢ အထီ န့ဉ်လီၤ. ပျားမလိသီတမ်မာတဖဉ် ဒီးန့ဉ်ဘဉ်လိလဲ ဖဲအမၢသ့ ထီဉ်အသး အခါ ဒီးတမ်မာကျဲကပူၤအံၤ ဆီလီၤဟံလီၤအံၤ ဒ်သိး ကဒီးအိဉ်ထီဉ် တမ်မာလီၤ တမ်အိဉ်သးအတယၢ် လၢအအိဉ် ဆူဉ်အိဉ်ချ့တမံန့ဉ်လီၤ. ဖဲတမ်မလိသီတမ်မာအကတၢ်န့ဉ်, နကအိဉ်ဒီး တမ်စုသ့ခိဉ်ဘဉ်ဒီး တမ်သိဉ်လိတဖဉ် လၢကမလီၤ တံာ် တမ်ဖံးတမ်မာတမ်အုဉ်ခိဉ်သး ဖဲ ဖဲးဖီကဟဉ်တမ်မလီၤလၢ အတမ်လိဉ်ဘဉ်ဒိဉ်ဝဲထီဝဲတခါအပူၤန့ဉ်လီၤ.

မၢန့ဉ်ဘူးလဲလၢအဂ့ၤ ဖဲနသ့ထီဉ်ဂ့ၤဂ့ၤဘဉ်ဘဉ်လၢ တမ် စုသ့ခိဉ်ဘဉ်လၢ ပျားလိဉ်ဘဉ်အီၤတဖဉ်တက့ၢ်. တမ်မာ လိသီတမ်မာအကျဲအိဉ်ဝဲ အါန့ဉ်ဒီးအခါ 100 လၢမံဉ်န့ဉ်စိ ထဉ်လီၤ. ယုထံဉ်န့ဉ်န့ဉ်က့ၢ်တက့ၢ်. တမ်မလိသီတမ်မာန့ဉ် အတုၤလီၤတီၤလီၤဝဲန့ဉ်လီၤ.



443 Lafayette Road N, St. Paul, MN 55155
651-284-5090 or 1-800-342-5354

APPRENTICESHIPMN.COM

လံာ်ဘိးဘဉ်ရၢလီၤအံၤ တမ်ဟ့ဉ်အတမ်လုဉ်ဘဉ်လုဉ်စ့ၤ ဒ်တမ်မံလၢ အဟံဃုဉ်လၢ USDOL စ့တံာ်အပူၤအသိး လၢကမၢစၢၤတမ်မာအီၤထီဉ် ပျားမလိသီတမ်မာလၢအဆဲး လီၤအမံၤ လၢမံဉ်န့ဉ်စိထဉ်အပူၤန့ဉ်လီၤ.



တမ်မလိသီတမ်မာ. နကျဲဆူတမ်မာန့ၤ.



မၢန့ဉ်ဘူးလဲ. မလိတမ်. တမ်မလိသီတမ်မာ တုၤလီၤတီၤလီၤဝဲလီၤ.
APPRENTICESHIPMN.COM





ထံပံလိသးဒီး DIONTE

ဝဲ Dionte ပတံထီပံတံမလိသီ တံမတမံအခါ, အဝဲတသုဂ် ညါလာတံအံၤ ကဆိတလဲကွံအ တံအိဂ်မူဘုဂ်. တစိဖိန့ၣ် အဝဲ ထီပံထံတံမလိတဖၣ်ဒီး ဖျီထီပံ

ဝဲတံရဲၣ်တံကျဲတခါ လာအကတံကတီၤအီၤလၢ တံကွဲလံၤမၤ ကၤ လာအပဲၤဒီးတံစုသုခိၣ်ဘုဂ်လၢအထီတမံအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အခဲ အံၤန့ၣ်, အဝဲမ့ၢ်ဝဲ ပုၤမၤလိသီတံမတဂၤ, ဒီးန့ၣ်ဘုဂ်ဘူးလဲလၢအ ဂုၢ်, ဆဲးမၤလိဒီးတံဆူညါ, ဒိၣ်ထီပံထီထီပံဝဲ ဒီးဆိၣ်ထွဲဘုဂ်အဟံၣ် ဖိသီဖိန့ၣ်လီၤ.



တံဂုၢ်အိဂ်ကတံၢ်လၢကကဲထီပံပုၤမၤလိသီ တံမတဂၤ



မၤန့ၣ်လါလဲလၢအဂုၢ်



မၤဂ့ၤထီပံတံဖဲးတံမတံအုၣ်ခိၣ်သး



တံၤဒးပုၤတံၢ်သိၣ်လိဒီးနီၣ်ကစၢ်တံစုသု ခိၣ်ဘုဂ်တံသုတံဘုဂ်လၢလၢဆုဆု



အိၣ်ဒီးလံၤအုၣ်သးဒီးတံၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိၢ်



သုၣ်ထီပံတစိသးတံၢ်လုၢ်အိၣ်သးသမူတံၢ် ဖဲးတံမၤ



စဲးဖိကဟံၣ်တံမလိၢ်ဒီးတံဖဲးတံမၤအ ကလုၢ်အါမံၤအါမ့ၢ်

“ခိဖျီတံမလိသီတံမတံရဲၣ်တံကျဲအံၤ ယဒီးန့ၣ်ဘုဂ်တံၢ် သကိးအါမးလီၤ. တံၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲ ပဲတီၢ်လၢအအိးထီပံအသးနီၣ် နီၣ်လၢယဂီၢ်လီၤ.”

Dionte ဒီးန့ၣ်တုၢ်လံၤတံခွဲးတံၢ်ယံၢ်တဖၣ်လၢကမၤတံၢ်လၢ တံၢ်လိၢ် ကွဲ တံၢ်ကွဲကီပျီတဖၣ် ဒီးစံၣ်စိၤန့ၣ်ဝဲဒးတံၢ်သုၣ်ထီပံတဖၣ်, မၤဝဲ တံၢ်မၤဘျဲၤ တံၢ်သုၣ်ထီပံကွဲၢ်ဂီၤတံၢ်စုသုခိၣ်ဘုဂ်တဖၣ် လၢထံကီၢ် အခိပန့ၣ် တုၤထးထီပံတံၢ်အိဂ်ကတံၢ်တဖျါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲ ထီပံန့ၣ်ဝဲ တံၢ်မလိၢ်ကျဲ အဂုၢ်အဘုဂ်လၢ အဟ့ၣ်အီၤတံၢ်ခွဲးတံၢ် ယံၢ်လၢ ကတံၢ်ကျဲတံၢ်လၢ ခါဆူညါအဂီၢ် ဒီးသးမ့ၢ်သးခုဘုဂ်ဝဲ တံၢ်အိဂ်မူလၢအပဲၤဒီးတံၢ်သးခု ဒီးလၢအမဲထီပံသုၣ်ထီပံန့ၣ်လီၤ.



ယကကဲထီပံ ပုၤမၤလိသီတံမၤ လၢကျဲဒဲလဲၣ်.

မံၣ်န့ၣ်စိထီပံတံမလိသီတံမၤ အပုၤခၢၣ်စးတဖၣ် အိၣ် ဝဲဒုၣ်လၢ ကတံၢ်ပီၣ်တၢ်ပီ နတံၢ်သးစဲတဖၣ် ဒီးဘျဲးစဲ န့ၣ်န့ၣ်လၢ တံၢ်မလိသီတံမၤ တံၢ်ရဲၣ်တံကျဲတဖၣ် ဒီး တံၢ်မၤကစၢ်တဖၣ်သုဝဲန့ၣ်လီၤ.

အံမ့(လ) - dli.apprenticeship@state.mn.us

ဆဲးကျိး - 651-284-5090 or 1-800-342-5354

န့ၣ်လီၤကွၢ် - ApprenticeshipMN.com

